
Zápis 8/2012 z jednání zasedání zastupitelstva obce Okrouhlá
Radouň konaného dne 5.10.2012 od 19.00 hod. V místním Regent
klubu

Přítomní: Jaroslav Holický, Zdeněk Leitner, František Kolář, Michal

Šimůnek, Martin Rak, František Urbánek

Omluven: Petr Michálek

Hosté:M. Kazbunda, J. Šívr, K. Prokeš, M. Prokeš, L. Holický, F.

Popelka, M. Pešek, J. Hrbek, J. Rak

Program:
1) Zahájení

2) Zimní údržba komunikací

3) Rozpočtová změna

4) Hospodaření obce

5) Faktury nad Kč 10.000,--

6) Prodejna potravin

7) Rozvaha rozpočtu

8) Diskuse

9) Závěr

Zapisovatel: Michal Šimůnek

Ověřovatelé: Jaroslav Holický, Jaroslav Urbánek

1) Zahájení
Starosta zahájil zasedání ZO v 19.00 hod., přítomna je nadpoloviční

většina zastupitelů, zastupitelstvo obce je usnášeníschopné.

Starosta požádal zastupitele o vznesení připomínek k zápisu z minulého

ZOo Bylo konstatováno, že byla splněna usnesení z minulého zasedání

ZOo



2) Zimní údržba komunikací
Starosta informoval, že v loňském roce stála zimní údržba komunikací
Kč 15.600,--. Zastupitelstvo obce se usneslo, že za účelem zimní údržby
komunikací bude oslovena opět firma Zevera a.s. a dále firma Pila
Kamenický s.r.o. Realizátor zimní údržby komunikací bude vybrán na
příštím zasedání za.
Hlasování: 6 : O : O

3) Rozpočtová změna č. 5
za schválilo rozpočtovou změnu Č. 5
Hlasování: 6 : O : O

4) Hospodafeníobce
Starosta předložil zastupitelům a hostům výsledky hospodaření obce za
první pololetí roku 2012. K výsledkům hospodaření nebyly vzneseny
žádné připomínky.

5) Faktury nad Kč 10.000,--
Zastupitelstvo schválilo proplacení faktur nad Kč 10.000,-- (faktury za
neinvestiční náklady MŠ a ZŠ v Jindřichově Hradci).
Hlasování: 6 : O : O

6) Prodejna potravin
Starosta informoval, že inventura majetku v prodejně nebyla ještě zcela
dokončena, a to zejména z toho důvodu, že bývalý nájemce prodejny
neodpovídá na výzvy k vyřešení sporných položek v seznamu majetku.
Bývalý majitel dále doposud neodhlásil odběr elektřiny, který je stále
psán na jeho jméno.
Starosta dále informoval, že předběžně jednal s firmami Jednota a Flop
o podmínkách provozování prodejny.



Starosta dále informoval, že v prodejně bude potřeba zateplit strop
(náklady cca 10-15 tisíc) a zbudovat dvojsložkový komín, aby bylo
možno vytápět prostory prodejny i prostory skladu (náklady cca 30-40
tisíc). Zastupitelstvo se usneslo na provedení těchto stavebních úprav.
Hlasování: 6 : O : O

7) Rozvaha rozpočtu
Starosta informoval, že do příštího zasedání zastupitelstva bude
vypracován návrh rozpočtu na rok 2013. V této souvislosti vyzval
zastupitelstvo, aby předkládalo návrhy na případné výdaje mimo položky
mandatorních výdajů. V následné diskusi byly vzneseny dva návrhy: 1)
pokračovat v přípravě stavebních parcel; 2) zahájit přípravu výstavby
obecní kanalizace a čav (zadat vypracování projektu).

8) Diskuse
V závěrečné diskusi se řešila otázka stočného, kdy starosta informoval,
že domácnostem napojeným na stávající obecní čav bude doručena
faktura.

Usnesení:
1) za schválilo rozpočtovou změnu Č. 5
2) za schválilo proplacení faktur nad Kč 1.000,--.
3) za schválilo realizaci stavebních úprav v budově místní prodejny

Závěr: Starosta poděkoval všem zastupitelům a hostům za účast na
zasedání obce. Zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno ve 20.30
hod.



Příští zasedání zastupitelstva se bude konat 2. listopadu 2012 od 19.00
v budově obecního úřadu.

Zapsal: Michal Šimůnek

Ověřovatelé:Jaroslav Holický,Jaroslav Urbánek

Starosta obce: Zdeněk Leitner


